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  PROTOKÓŁ  Nr XXII/2016  

z przebiegu XXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
z dnia 29 wrze śnia  2016 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Zastępcę Burmistrza, Panią Anetę 
Nawracała Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, dyrektorów szkół, 
przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XXII sesji Rady 
Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 12 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Grzegorz Bielecki 
Łukasz Szymański 
Jacek Woźny 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Ryszarda Stachowiaka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Ryszarda Stachowiaka funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Ryszard Stachow iak. 
 
Na obrady sesji przybył radny Łukasz Szyma ński. 
Aktualna liczba bior ących udział w obradach sesji: 13 radnych. 

Do pkt.3.  
 

Przyjęcie porz ądku obrad 
 

1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
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7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Informacja z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2016 roku  
9.  Podjęcie uchwał: 
 a) w sprawie zmiany Uchwały nr XIV/82/2015 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia 
      2015 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  
      na lata 2016 – 2027 (projekt nr 1) 
 b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 2) 
c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostek 
    organizacyjnych Gminy Zbąszynek (projekt nr 3)  
d) w sprawie przekazania skargi z dnia 31.08.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w  
    Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 4) 
e) w sprawie utraty mocy uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnienia z opłaty za  
    gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których  
    zamieszkują rodziny wielodzietne (projekt nr 5) 
f) w sprawie powierzenia Burmistrzowi Zbąszynka uprawnień w zakresie ustalenia wysokości 
    cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej położonych na 
    terenie Miasta i Gminy Zbąszynek (projekt nr 6) 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
11.  Oświadczenia i wolne wnioski 
12.  Zakończenie obrad 
 
Przewodnicz ący Rady  poinformował o zmianach stylistycznych w projektach uchwał  
nr: 1,5,6. 
Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco:   
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Informacja z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2016 roku  
9.  Podjęcie uchwał: 
 a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Zbąszynek  na lata 2016 - 2027 (projekt nr 1) 
 b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 2) 
c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostek 
    organizacyjnych Gminy Zbąszynek (projekt nr 3)  
d) w sprawie przekazania skargi z dnia 31.08.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w  
     Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 4) 
e) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za gospodarowanie  
    odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny  
    wielodzietne (projekt nr 5) 
f) w sprawie powierzenia Burmistrzowi Zbąszynka uprawnień w zakresie ustalenia wysokości  
   cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących 
   własność Gminy Zbąszynek (projekt nr 6) 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
11.  Oświadczenia i wolne wnioski 
12.  Zakończenie obrad 
Porządek obrad przyj ęto jednogło śnie.  
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Do pkt. 4  
 
 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 
obrad. 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
Na obrady sesji przybył radny Jacek Wo źny. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 14 radnych. 
 
Do pkt. 6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 25 sierpnia 2016 r. do 
28 września 2016 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał ile pieniędzy  z budżetu Gminy Zbąszynek przeznaczono 
na organizację Dożynek w Dąbrówce Wlkp.? 
Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, że jest to kwota ok. 200 tyś zł. Pan Wiesław 
Czyczerski  poinformował, że część środków prawdopodobnie wróci do budżetu z uwagi na 
złożony projekt o dofinansowanie wydarzenia do Euroregionu Sprewa-Nysa-Bóbr. 
  
Do pkt. 7  

   Interpelacje i zapytania 

 
Radny Jerzy Wolny złożył pisemną interpelację w sprawie nieprawidłowej interpretacji 
regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
 
Pan Marek Pych skierował  trzy zapytania. Pierwsze z nich dotyczyło przesunięcia słupa na 
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skrzyżowaniu ul. Poznańskiej i Piastowskiej  w Dąbrówce Wlkp. Radny chciał wiedzieć czy 
działanie to jest wynikiem wcześniejszej interpelacji i oznacza, że na ww. ulicach utworzone 
zostaną przejścia dla pieszych?.  
Następnie Radny zapytał o to czy Gmina planuje ogłoszenie przetargu na usuwanie azbestu 
wraz z demontażem u mieszkańców, którzy zgłosili taką potrzebę? Pan Marek Pych 
oznajmił, że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Narodowy Fundusz Ochrony 
Środowiska mają możliwość sfinansowania demontażu azbestu. 
Na koniec Radny zapytał czy istnieje możliwość zapoznania się z treścią porozumienia  
z Wexpolem, które zostało przygotowane na potrzeby Nadzoru Budowlanego? 
 
Następnie głos w imieniu mieszkańców kamienicy przy Placu Dworcowym i ul. Bolesława 
Chrobrego w Zbąszynku zabrała Pani Beata Żelechowska , która poinformowała,  
że zgłoszono prośbę o remont podwórka będącego własnością Gminy. Radna oznajmiła, że 
w tej sprawie skierowane zostało do Burmistrza Zbąszynka pismo, na które mieszkańcy do 
dnia dzisiejszego nie uzyskali odpowiedzi. Pani Beata Żelechowska podkreśliła, że 
mieszkańcy sami zdeklarowali się uporządkować teren własnymi siłami. Proszą jedynie  
o materiał, np. w postaci kostki polbrukowej pochodzącej z rozbiórki chodników na ul. 
Wojska Polskiego. 
 
W dalszej kolejności: 
 
Pan Łukasz Szyma ński  zapytał o to czy istnieje możliwość rozważenia możliwości 
utworzenia przejścia dla pieszych na odcinku od sklepu Dino w kierunku ronda? Radny 
poinformował, że mieszkańcy informują o spięciach pomiędzy pieszymi a kierowcami, które 
zdarzają się w tym miejscu. Ponadto przejście dla pieszych stanowiło by udogodnienie dla 
starszych mieszkańców, którzy nie musieli by pokonywać dodatkowej odległości 
przechodząc przez ul. Kosieczyńską i Lipową.  
 
Pani Alicja Dyllong  poprosiła o zwrócenie się z prośbą do powiatu o przycinkę drzew 
rosnących przy pasie drogowym pomiędzy Rogozińcem a Dąbrówką Wlkp. W ocenie radnej 
obecny drzewostan stwarza zagrożenie dla poruszających się tamtędy użytkowników drogi. 
 
Pan Wojciech Półtorak  zapytał czy w dalszym ciągu prowadzone są działania mające na 
celu przejęcie gruntów pod potrzebę budowy ścieżki rowerowej Kosieczyn – Chlastawa, 
której wykonanie zostało wstrzymane? 
 
 
 Do pkt. 8   
 

Informacja z realizacji bud żetu gminy za I półrocze 2016 roku 
 

Przewodnicz ący Rady przypomniał, iż ww. informacja została szczegółowo omówiona 
przez Skarbnika Gminy Anet ę Nawracał ę na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady  
w dniu 21.09.2016 r. 
W ramach uzupełnienia informacji w przedmiotowym temacie głos zabrał Burmistrz 
Zbąszynka , który podsumował wykonanie budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze 2016 r. 
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Pan Wiesław Czyczerski  odniósł się m.in. do kwestii związanych z aplikacją o środki 
zewnętrzne w ramach zadań inwestycyjnych przewidzianych do realizacji w roku bieżącym. 
Ponadto Pan Burmistrz  wspomniał o wydatkach majątkowych, które Gmina Zbąszynek 
ponosi w zakresie zadań realizowanych na bieżąco. 
/Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze 2016 roku, 
Informacja o kształtowaniu się WPF obejmująca wykaz przedsięwzięć Gminy Zbąszynek na 
dzień 30.06.2016 r., Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego ZOK za I półrocze 
2016 r. oraz Uchwała Nr 380/2016 Składu Orzekającego RIO w Zielonej Górze stanowią 
załączniki nr 6-9 do niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska w Zb ąszynku jednogło śnie w obecno ści 13 radnych (radny Jerzy Wolny 
chwilowo opu ścił sal ę)  przyj ęła przedstawione  informacje. 
 
 Do pkt. 9   
 

Podjęcie uchwał 
a. 
 
Skarbnik Gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  na lata 2016 - 2027 
(projekt nr 1). Pani Aneta Nawracała  wyjaśniła przyczyny zmian wprowadzonych  
w projekcie od czasu wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady. 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/66/2016 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Zbąszynek  na lata 2016 – 2027. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXII/66/2016 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Zb ąszynek  na lata 2016 – 2027 została podj ęta 
jednogło śnie. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
b.  
 
Skarbnik Gminy przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 2). Pani Aneta Nawracała  wyjaśniła 
przyczyny zmian wprowadzonych w załączniku nr 2 do przedłożonego na sesji projektu 
uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały. 
Radny Marek Pych  zapytał z czego wynika różnica w środkach na budowę hali sportowej. 
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Skarbnik Gminy  poinformowała, że oprócz zwiększenia środków na rozbudowę cmentarza 
w Zbąszynku, zwiększono również środki na budowę hali w ramach ostatecznych uzgodnień 
w tym zakresie.  
Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych przy 13 głosach „za” i 1 głosie „przeciw” podjęła 
Uchwałę Nr XXII/67/2016w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 
rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXII/67/2016 w sprawie zmian w uchwale bud żetowej Gminy Zb ąszynek na 2016 rok 
została podj ęta przy 13 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych Gminy Zbąszynek (projekt nr 3).  
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/68/2016  
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi finansowej jednostek 
organizacyjnych Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXII/68/2016 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zapewnienia wspólnej obsługi 
finansowej jednostek organizacyjnych Gminy Zb ąszynek  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu/. 
 
d. 
 
Przewodnicz ący Rady przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przekazania skargi  
z dnia 31.08.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej 
rozpoznania (projekt nr 4). 
Pan Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na wspólnym 
posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do 
przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/69/2016  
w sprawie przekazania skargi z dnia 31.08.2016 r. na działalność Rady Miejskiej  
w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XXII/69/2016 w sprawie przekazania skargi z dnia  31.08.2016 r. na działalno ść Rady 
Miejskiej w Zb ąszynku organowi wła ściwemu do jej rozpoznania została podj ęta 
jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
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e. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne  
(projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały. 
Pan Wojciech Półtorak  zapytał czy podjęcie niniejszej uchwały nie przesunie terminu 
pobierania zwiększonych opłat za odbiór odpadów? 
Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, że przedmiotowy projekt nie ma nic wspólnego  
z uchwałą o stawkach ww. opłat. 
Wobec braku innych pytań Pan Jan Mazur  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/70/2016  
w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne. 
 W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 
XXII/70/2016 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wła ścicieli nieruchomo ści, na których 
zamieszkuj ą rodziny wielodzietne  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu/. 
 
f. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
powierzenia Burmistrzowi Zbąszynka uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat 
za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących własność Gminy 
Zbąszynek (projekt nr 6). 
Przewodnicz ący Rady  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na 
wspólnym posiedzeniu, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 
do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXII/71/2016 
w sprawie powierzenia Burmistrzowi Zbąszynka uprawnień w zakresie ustalenia wysokości 
cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących 
własność Gminy Zbąszynek. 
 W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała Nr 
XXII/71/2016 w sprawie powierzenia Burmistrzowi Zb ąszynka uprawnie ń w zakresie 
ustalenia wysoko ści cen i opłat za korzystanie z obiektów i urz ądzeń użyteczno ści 
publicznej stanowi ących własno ść Gminy Zb ąszynek została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr  15 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 10  
  

Odpowiedzi na interpelacje 
 
Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, że odpowiedź na interpelację radnego Jerzego Wolnego 
zostanie przygotowana na piśmie. 
Odnosząc się do zapytań radnego Marka Pycha, Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, że 
przesunięcie słupa nastąpiło z myślą o utworzeniu przejść dla pieszych. Niemniej jednak  
w tym roku to zadanie nie zostanie wykonane, ponieważ sprawa została przekazana do 
naczelnika ruchu w Komendzie Powiatowej Policji. Pan Wiesław Czyczerki  poinformował, 
że po wstępnej analizie zdecydowano że przejścia zostaną utworzone najprawdopodobniej 
na zasadzie lustrzanego odbicia do propozycji przedłożonej na rysunku m.in. z uwagi na 
bliskość ze skrzyżowaniem. Nawiązując do zapytania o azbest Pan Wiesław Czyczerski  
podkreślił, że wniosków w tym zakresie nie wpłynęło wiele. Dofinansowanie zadania 
obejmuje również demontaż azbestu. Powracając do tematu porozumienia Burmistrz 
Zbąszynka oznajmił, że nie ma możliwości zapoznania się z treścią dokumentu, ponieważ 
jest ono własnością Wexpoolu. Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił, że szansa na 
zapoznanie się z dokumentem istnieje w przypadku, gdy trafi ono do Starostwa 
Powiatowego. 
 
Kontynuując wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do zapytania radnej Beaty 
Żelechowskiej informując, że uzgodnienia w zakresie remontu podwórka już były i zapadły 
pewne decyzje. Być może wspólnota nie przekazała mieszkańcom informacji w tym zakresie. 
Sprawa jest otwarta i można się konsultować.  
Odpowiadając na zapytanie radnego Łukasza Szymańskiego Pan Wiesław Czyczerski  
oznajmił, że sprawa przejścia dla pieszych była już podnoszona i konsultowana z policją  
i projektantem. Obecnie analizowane są warianty rozwiązań. W ocenie Pana Burmistrza  
samo namalowanie pasów nie stanowi problemu. 
Nawiązując do zapytania radnego Wojciecha Półtoraka, Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, że 
zadanie w zakresie budowy ścieżki Kosieczyn - Chlastawa ujmowane jest w projektach  
o dofinansowanie z zewnątrz, ponieważ istnieje taka możliwość. Niemniej jednak Gmina ma 
przyjęty harmonogram zakładający kolejność wykonywania poszczególnych ścieżek.  
W przypadku tej ścieżki rozpoczęcie prac przewidziane jest z początkiem nowego roku. 
Burmistrz Zb ąszynka  wspomniał tym samym o utrudnieniach w zakresie uzyskania 
pozwolenia na budowę ścieżki z uwagi na nieścisłości związane z oświetleniem, które 
negował Zarząd Dróg Wojewódzkich. Pan Wiesław Czyczerski  zaznaczył, że jeśli zadanie 
to nie uzyska dofinansowania z zewnątrz zostanie pokryte z budżetu Gminy.  
Na koniec Burmistrz Zb ąszynka  nawiązał do prośby radnej Alicji Dyllong, informując że 
zostanie ona przekazana do zarządcy drogi tj. Starostwa Powiatowego.  
 
Do pkt. 11  
 

Oświadczenia i wolne wnioski 
 
W ramach tej części posiedzenia głos zabrał Pan Marek Pych, który podziękował 
Burmistrzowi za współpracę przy realizacji dąbrowieckich inicjatyw społecznych. 
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Następnie Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, że Gmina Zbąszynek jako jedna  
z pierwszych w województwie lubuskim przedkłada mieszkańcom możliwość założenia 
profilu zaufanego, który ułatwia obsługę urzędową petenta na odległość. 
Pan Jan Makarewicz  oznajmił, że od 8 września br. w Urzędzie Miejskim funkcjonuje punkt 
potwierdzania profili zaufanych. Zastępca Burmistrza zachęcił do zgłębienia informacji  
w przedmiotowym zakresie, które dostępne są na stronie internetowej Gminy Zbąszynek. 
 
Podsumowując obrady sesji Przewodnicz ący Rady poinformował o korespondencji, która 
wpłynęła do biura Rady Miejskiej od czasu ostatniej sesji /Przedmiotowa informacja stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
Następnie Pan Jan Mazur  poinformował o tematyce i terminach październikowych obrad 
Rady Miejskiej w Zbąszynku. 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 
trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 
zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
- za przyj ęciem protokołu z XXI zwyczajnej  sesji Rady z dnia 25.08.2016 r. głosowano- 
14  głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXI 
zwyczajnej sesji z dnia 25.08.2016 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 14 
radnych. 
 

Do pkt. 12  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1440 zamknął  XXII 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                         Ryszard Stachowiak           Jan Mazur 
 
 
 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 


